
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 10 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-50 Dėl pritarimo steigti Sveikatos centrą Plungės 

rajono savivaldybėje funkcinio 

bendradarbiavimo būdu.  

 

22 

 

 

22 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

b. s. 

 

T1-51 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos projekto „Plungės rajono 

savivaldybės gyventojų sveikatos raštingumo 

didinimas“ įgyvendinimui.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-52 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos projekto „Sveikatos centro 

sudėtyje teikiamų sveikatos priežiūros 

paslaugų infrastruktūros modernizavimas 

Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

 

22 22 - - - b. s. 

T1-53 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-145 ,,Dėl 

Socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir 

skyrimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu 

galios.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-54 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2006 

m. lapkričio 9 d. sprendimo Nr. T1-10-238 

„Dėl Plungės rajono socialinių paslaugų 

poreikio asmeniui (šeimai) nustatymo ir 

skyrimo tvarkos aprašo ir mokėjimo už 

socialines paslaugas tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-55 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-22 „Dėl VšĮ 

Plungės rajono savivaldybės ligoninės vidaus 

valdymo struktūros patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-56 Dėl Plungės rajono savivaldybės skaidrios 

asmens sveikatos priežiūros įstaigos vardo 

suteikimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-57 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-130 „Dėl 

Plungės rajono jaunimo vasaros užimtumo ir 

integracijos į darbo rinką programos 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

25 25 - - - b. s. 
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T1-58 Dėl Plungės rajono savivaldybės Švietimo 

tarybos nuostatų patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-59 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos kai 

kurių sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios.  
 

25 25 - - - b. s. 

T1-60 Dėl sutikimo reorganizuoti biudžetines 

įstaigas.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-61 Dėl Lietuvos automobilių kelių direkcijos 

planuojamos kelių su žvyro danga asfaltavimo 

programos asfaltuotinų kelių ruožų su žvyro 

danga sąrašo patvirtinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-62 Dėl sutikimo įsigyti pastatų dalis, esančias 

Žaliojoje g. 5, Stalgėnų k., Plungės r. sav., 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-63 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-259 „Dėl 

turto perdavimo valdyti patikėjimo teise“ 

pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-64 Dėl negyvenamosios patalpos dalies 

suteikimo panaudos teise viešajai įstaigai 

„Plačiajuostis internetas“.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-65 Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-66 Dėl buveinės registracijos adreso UAB 

„Kontrus“ suteikimo.  

 

23 23 - - - b. s. 

T1-67 Dėl buveinės registracijos adreso Plungės 

moterų politikių klubui „Žemaitės“ suteikimo.  

 

22 22 - - - b. s. 

T1-68 Dėl valstybinių žemės nuomos sutarčių 

pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-69 Dėl pritarimo perleisti žemės sklypo dalies 

nuomos teisę perleidžiant nuosavybės teise 

priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius 

statinius žemės sklype, adresu Birutės g. 43A, 

Plungės mieste.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-70 Dėl pritarimo įkeisti paskesniu įkeitimu 

žemės sklypo nuomos teisę įkeičiant 

paskesniu įkeitimu nuosavybės teise 

priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius 

statinius žemės sklype Stoties g. 5J, Plungės 

mieste.  

25 25 17 8 - - 
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T1-71 Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 

6877/0008:186, unikalus Nr. 4400-6160-

9569, esančio Žemaičių Kalvarijos miestelyje, 

Žemaičių Kalvarijos seniūnijoje, Plungės 

rajono savivaldybėje, nuomos be aukciono.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-72 

 

 

 

 

 

 

T1-73 

Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto 

nuomos mokesčio dalies kompensacijos 

mokėjimo ir permokėtos kompensacijos 

grąžinimo Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės valdomų 

bendrovių pasiektų veiklos tikslų atitikties 

nustatytiems veiklos tikslams vertinimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo.  

 

25 

 

 

 

 

 

25 

25 

 

 

 

 

 

25 

- 
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- 

 

 

 

 

 

- 

b. s. 

 

 

 

 

 

b. s.  

T1-74 Dėl Plungės rajono savivaldybės teritorijos 

bendrojo plano keitimo patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-75 Dėl gatvės geografinių charakteristikų 

keitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-76 

 

 

 

 

 

T1-77 

 

 

 

T1-78 

 

 

 

 

 

T1-79 

 

 

 

T1-80 

 

 

 

T1-81 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės sprendimų 

dėl sandoriu nustatomų servitutų patikėjimo 

teise valdomuose valstybinės žemės 

sklypuose nustatymo priėmimo taisyklių 

patvirtinimo.  

 

Dėl įgaliojimo dalyvauti nustatant žemės 

sklypų kadastro duomenis bei kadastro 

duomenų registravimo Registrų centre.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės sutikimų 

statyti įvairius statinius ir įrengti įrenginius 

valstybinėje žemėje (pvz., hidrotechnikos 

statinius, kitus inžinerinius statinius ir kt.) 

išdavimo taisyklių patvirtinimo.  

 

Dėl Plungės geležinkelio stoties privažiavimo 

kelio Nr. 17 kapitalinio remonto darbų vertės 

perdavimo AB „LTG Infra“.  

 

Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos 

Plungės rajono savivaldybei 2024 m. skirtų 

lėšų paskirstymo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. vasario 10 d. sprendimo Nr. T1-23 „Dėl 

Kelių priežiūros ir plėtros programos 

finansavimo lėšų, skirtų Plungės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams bei 
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T1-82 

 

 

T1-83 

 

 

T1-84 

 

 

 

 

T1-85 

 

 

 

 

 

 

 

T1-86 

 

T1-87 

 

 

 

 

T1-88 

 

 

 

 

 

 

T1-89 

 

 

 

 

 

T1-90 

 

 

 

 

T1-91 

 

 

gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti 

ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 

naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise 

Plungės lopšeliui-darželiui Raudonkepuraitė“. 

 

Dėl ilgalaikės paskolos paėmimo ir 

panaudojimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

infrastruktūros plėtros rėmimo programos 

lėšų panaudojimo 2024 metų plano 

patvirtinimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-51 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių 

įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo 

reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus 

patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.  

 

Dėl Savivaldybės būsto pardavimo.   

 

Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir 

rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

(baseine) teikiamų paslaugų įkainių 

patvirtinimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-185 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir 

vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų 

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės kontrolės ir 

audito tarnybos 2023 metų ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo.  
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

10 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 m. kovo 28 d. Nr. T-2 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2024 m. kovo 28 d., 13:00–16:12 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 10 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 10 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros įrengimo ir jos pritaikymo asmenims su 

negalia darbo grupės siūlymų pristatymas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Savivaldybės tarybos narys, Infrastruktūros įrengimo ir jos 

pritaikymo asmenims su negalia darbo grupės narys.  

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-130 

„Dėl Plungės rajono jaunimo vasaros užimtumo ir integracijos į darbo rinką programos 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės Švietimo tarybos nuostatų patvirtinimo.  
5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos kai kurių sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios.  
6. Dėl sutikimo reorganizuoti biudžetines įstaigas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

7. Dėl Lietuvos automobilių kelių direkcijos planuojamos kelių su žvyro danga asfaltavimo 

programos asfaltuotinų kelių ruožų su žvyro danga sąrašo patvirtinimo.  

8. Dėl sutikimo įsigyti pastatų dalis, esančias Žaliojoje g. 5, Stalgėnų k., Plungės r. sav., 

Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn.  

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-259 

„Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise“ pakeitimo.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-145 

,,Dėl Socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios.  

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2006 m. lapkričio 9 d. sprendimo Nr. T1-10-

238 „Dėl Plungės rajono socialinių paslaugų poreikio asmeniui (šeimai) nustatymo ir skyrimo 

http://www.youtube.com/
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tvarkos aprašo ir mokėjimo už socialines paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo 

netekusiu galios.  

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-22 „Dėl 

VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės vidaus valdymo struktūros patvirtinimo“ pakeitimo.  

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės skaidrios asmens sveikatos priežiūros įstaigos vardo 

suteikimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

14. Dėl pritarimo steigti Sveikatos centrą Plungės rajono savivaldybėje funkcinio 

bendradarbiavimo būdu.  

15. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Plungės rajono 

savivaldybės gyventojų sveikatos raštingumo didinimas“ įgyvendinimui.  

16. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Sveikatos centro 

sudėtyje teikiamų sveikatos priežiūros paslaugų infrastruktūros modernizavimas Plungės rajono 

savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

17. Dėl negyvenamosios patalpos dalies suteikimo panaudos teise viešajai įstaigai 

„Plačiajuostis internetas“.  

18. Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise.  

19. Dėl buveinės registracijos adreso UAB „Kontrus“ suteikimo.  

20. Dėl buveinės registracijos adreso Plungės moterų politikių klubui „Žemaitės“ suteikimo.  

21. Dėl valstybinių žemės nuomos sutarčių pakeitimo.  

22. Dėl pritarimo perleisti žemės sklypo dalies nuomos teisę perleidžiant nuosavybės teise 

priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius statinius žemės sklype, adresu Birutės g. 43A, Plungės 

mieste.  

23. Dėl pritarimo įkeisti paskesniu įkeitimu žemės sklypo nuomos teisę įkeičiant paskesniu 

įkeitimu nuosavybės teise priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius statinius žemės sklype Stoties 

g. 5J, Plungės mieste.  

24. Dėl valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6877/0008:186, unikalus Nr. 4400-6160-

9569, esančio Žemaičių Kalvarijos miestelyje, Žemaičių Kalvarijos seniūnijoje, Plungės rajono 

savivaldybėje, nuomos be aukciono.  

25. Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčio dalies kompensacijos 

mokėjimo ir permokėtos kompensacijos grąžinimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo.  

26. Dėl Plungės rajono savivaldybės valdomų bendrovių pasiektų veiklos tikslų atitikties 

nustatytiems veiklos tikslams vertinimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės teritorijos bendrojo plano keitimo patvirtinimo.  

28. Dėl gatvės geografinių charakteristikų keitimo.  

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės sprendimų dėl sandoriu nustatomų servitutų patikėjimo 

teise valdomuose valstybinės žemės sklypuose nustatymo priėmimo taisyklių patvirtinimo.  

30. Dėl įgaliojimo dalyvauti nustatant žemės sklypų kadastro duomenis bei kadastro 

duomenų registravimo Registrų centre.  

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės sutikimų statyti įvairius statinius ir įrengti įrenginius 

valstybinėje žemėje (pvz., hidrotechnikos statinius, kitus inžinerinius statinius ir kt.) išdavimo 

taisyklių patvirtinimo.  

32. Dėl Plungės geležinkelio stoties privažiavimo kelio Nr. 17 kapitalinio remonto darbų 

vertės perdavimo AB „LTG Infra“.  

33. Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos Plungės rajono savivaldybei 2024 m. skirtų 

lėšų paskirstymo.  

34. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 10 d. sprendimo Nr. T1-23 

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Plungės rajono savivaldybės 

vietinės reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo 

sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  
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35. Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise Plungės lopšeliui-darželiui 

„Raudonkepuraitė“. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

36. Dėl ilgalaikės paskolos paėmimo ir panaudojimo.  

37. Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos lėšų 

panaudojimo 2024 metų plano patvirtinimo.  

38. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-51 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be pareigybių, 

finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu 

galios.  

39. Dėl Savivaldybės būsto pardavimo.   

40. Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

(baseine) teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimo.  

41. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo Nr. T1-185 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

42. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo.  

43. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

44. Dėl Plungės rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2023 metų ataskaitų 

rinkinio patvirtinimo.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Kontrolės komiteto pirmininkas. 

45. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 10 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkės 

projektą ir pasiūlė pakeisti darbotvarkę, t. y. Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto (toliau – 

Komitetas) klausimus svarstyti posėdžio pradžioje, patvirtinus darbotvarkę taip pat posėdžio pačioje 

pradžioje pristatyti 14, 15 ir 16 klausimus, o po jų svarstyti kitus šio Komiteto klausimus eiliškumo 

tvarka. Pasak Savivaldybės mero, šie sprendimų projektai turėtų būti svarstomi posėdžio pradžioje, 

kadangi juos nedelsiant reikia pateikti Centrinei projektų valdymo agentūrai. 

Savivaldybės meras pasiteiravo, ar Savivaldybės tarybos nariai turi kitų pasiūlymų dėl 

darbotvarkės.   

Savivaldybės tarybos narys Adomas Zamulskis pasiūlė dėl informacijos stokos nesvarstyti 

darbotvarkės 23 klausimo „Dėl pritarimo įkeisti paskesniu įkeitimu žemės sklypo nuomos teisę 

įkeičiant paskesniu įkeitimu nuosavybės teise priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius statinius 

žemės sklype Stoties g. 5J, Plungės mieste“. Taip pat pareiškė nusišalinimą nuo 14 ir 16 

darbotvarkės klausimų svarstymo, teigdamas, jog šie klausimai susiję su jo darboviete. 

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė pareiškė nusišalinimą nuo 20 darbotvarkės 

klausimo svarstymo.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Adomo Zamulskio nusišalinimui nuo 14 

ir 16 klausimų svarstymo ir Jurgitos Latakienės nusišalinimui nuo 20 darbotvarkės klausimo 

svarstymo. 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas pareiškė nusišalinimą nuo darbotvarkės 

12, 14 ir 16 klausimų svarstymo dėl galinčio kilti interesų konflikto.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Giedriaus Ramanausko nusišalinimui 

nuo darbotvarkės 12, 14 ir 16 klausimų svarstymo.   

Savivaldybės tarybos narė Vida Bondauskienė pareiškė nusišalinimą nuo 20 darbotvarkės 

klausimo svarstymo, informuodama, jog ji yra viena iš šio sprendimo projekte nurodyto klubo 

steigėjų. 
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Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Vidos Bondauskienės nusišalinimui nuo 

darbotvarkės 20 klausimo svarstymo.   

Savivaldybės tarybos narys Julius Nekrašas pareiškė nusišalinimą nuo darbotvarkės 14 ir 16 

klausimų svarstymo dėl galinčio kilti interesų konflikto.  

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Juliaus Nekrašo nusišalinimui nuo 

darbotvarkės 14 ir 16 klausimų svarstymo.   

Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis pasisakė dėl Adomo Zamulskio pasiūlymo 

nesvarstyti darbotvarkės 23 klausimo, nurodydamas, kad šis sprendimo projektas yra susijęs su 

naujomis, Savivaldybei perduotomis, funkcijomis dėl žemės sutarčių, nuomos, todėl tokių sutarčių 

ateityje tikrai bus ir daugiau, todėl, jei yra siūlymas šio klausimo nesvarstyti tik dėl informacijos 

stokos, tai jis siūlė šį klausimą svarstyti ir svarstymo metu išsiaiškinti visus kylančius klausimus. 

Kadangi vieningos nuomonės dėl Adomo Zamulskio pateikto siūlymo nesvarstyti 

darbotvarkės 23 klausimo „Dėl pritarimo įkeisti paskesniu įkeitimu žemės sklypo nuomos teisę 

įkeičiant paskesniu įkeitimu nuosavybės teise priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius statinius 

žemės sklype Stoties g. 5J, Plungės mieste“, nebuvo, vyko balsavimas.  

Už pateiktą Savivaldybės tarybos nario Adomo Zamulskio siūlymą nesvarstyti darbotvarkės 

23 klausimo balsavo viso 24 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 9 tarybos nariai (Audrius Misiūnas, 

Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Mindaugas Kaunas, 

Tomas Mašeckis, Giedrius Ramanauskas, Adomas Zamulskis), SUSILAIKĖ – 1 tarybos narys 

(Julius Nekrašas) PRIEŠ – 14 tarybos narių (Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, 

Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas Lydis, Alina 

Vičienė, Gediminas Stonys).  

Savivaldybės tarybos nario Adomo Zamulskio siūlymui nesvarstyti darbotvarkės 23 

klausimo nepritarta. 

Savivaldybės meras pasiūlė balsuoti už patikslintą darbotvarkę, jos pradžioje svarstant 

Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto klausimus.  

Patikslintam darbotvarkės projektui, pradžioje svarstant Sveikatos ir socialinės apsaugos 

komiteto klausimus, pritarta bendru sutarimu. 

Meras Audrius Klišonis pakvietė Savivaldybės tarybos narį Tadą Šetkauską pristatyti jo 

Komiteto kuruojamus klausimus, pradedant nuo 14, 15 ir  16 klausimų, o kitus klausimus – 

eiliškumo tvarka bei, nurodė, kad jis turi viešą ir privatų interesą dėl darbotvarkės 14 klausimo, 

todėl perdavė Savivaldybės tarybos posėdžio vadovavimą Savivaldybės tarybos nariui Algirdui 

Pečiuliui, kaip Savivaldybės tarybos nariui, pavaduojančiam Savivaldybės merą, ir išėjo iš posėdžių 

salės.  

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal patikslintą darbotvarkę, jos pradžioje svarstant Sveikatos ir 

socialinės apsaugos komiteto klausimus, pradedant nuo 14, 15 ir 16 klausimų, o kitus klausimus – 

eiliškumo tvarka.  

 

Kadangi prieš Savivaldybės tarybos posėdį Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas ir 

Julius Nekrašas buvo pareiškę nusišalinimą nuo 14 klausimo svarstymo ir jų nusišalinimui bendru 

sutarimu buvo pritarta, tai jie ištraukė balsavimo korteles ir išėjo iš posėdžių salės.   

 

14. SVARSTYTA. Pritarimas steigti Sveikatos centrą Plungės rajono savivaldybėje 

funkcinio bendradarbiavimo būdu. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, 

trumpai pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Savivaldybės tarybos narys Mindaugas Kaunas teiravosi, kas vykdys sprendimo projekte 

minimos sutarties kontrolę, kai ji bus pasirašyta. 

Savivaldybės gydytoja Oresta Gerulskienė pateikė išsamų atsakymą, nurodydama, kad bus 

sudaryta koordinacinė grupė, kuri kas ketvirtį pristatinės rodiklius, numatytus sutartyje. 



9 

 

Savivaldybės tarybos narys Audrius Misiūnas paprašė Tado Šetkauskio plačiau 

pakomentuoti sprendimo projektą dėl Sveikatos centro Plungės rajono savivaldybėje steigimo 

funkcinio bendradarbiavimo būdu, ką pranešėjas ir paaiškino plačiau. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-50 pridedamas). 

 

Į posėdžių salę sugrįžo Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas ir Julius Nekrašas. 

 

15. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto 

„Plungės rajono savivaldybės gyventojų sveikatos raštingumo didinimas“ įgyvendinimui.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus bei informuodamas, kad Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto nariai 

prašė projekto įgyvendintojo paruošti papildomą medžiagą, kuri ir buvo paruošta bei pateikta, siūlė 

sprendimo projektui pritarti, o jei kils klausimų dėl platesnės informacijos, siūlė teirautis projekto 

įgyvendintojo atstovų.  

Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė klausė dėl paraiškos padavimo termino.  

Toma Rupeikė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, nurodė, jog 

paraiškos padavimo terminas yra 2024 m. kovo 31 d. 

Savivaldybės tarybos narė Vida Bondauskienė domėjosi, kaip bus atrenkami asmenys 

dalyvauti projekto pirmoje tikslinėje grupėje. 

Daiva Zablockienė, Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktorė, 

atsakydama nurodė, kad dalyvauti projekto pirmoje tikslinėje grupėje asmenys bus atrenkami 

anketavimo būdu, tačiau atkreipė dėmesį, jog šioje grupėje galės dalyvauti visi norintys dalyvauti 

projekte asmenys. Taip pat Daiva Zablockienė plačiau paaiškino, kaip vyks anketavimas. 

Savivaldybės tarybos narys Ramūnas Lydis domėjosi, koks bus pasiektas visuomenės 

sveikatos gerinimo rezultatas Plungės rajono savivaldybėje. 

Daiva Zablockienė atkreipė dėmesį, kad tikisi, jog Plungės rajono savivaldybės gyventojų 

sveikata ir fizinis aktyvumas pagerės. 

Ramūnas Lydis teiravosi, kaip buvo pasirenkami tam tikrų paslaugų teikėjai už 

atitinkamas kainas. 

Daiva Zablockienė atsakė, jog paslaugų teikėjai buvo pasirinkti apklausos būdu. 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas teiravosi, ar projekte nurodytos veiklos 

nesidubliuoja su tomis veiklomis, kurias ir šiaip vykdo Plungės rajono savivaldybės visuomenės 

sveikatos biuras. 

Daiva Zablockienė patikino, kad veiklos nesidubliuos ir paaiškino plačiau apie veiklų 

skirtumus. 

Mindaugas Kaunas paprašė dar plačiau pakomentuoti, kaip eilinius žmones pasieks žinia 

apie vykdomą projektą, jei jie nesinaudoja socialiniais tinklais, internetu. 

Daiva Zablockienė atsakė, jog stengsis informuoti visuomenę visais įmanomais būdais. 

Pasiūlymą dėl visuomenės informavimo apie projektą pateikė Savivaldybės tarybos narys 

Tomas Mašeckis. 

Tadas Šetkauskis teiravosi Daivos Zablockienės dėl paskaitų ciklo apie sveiką mitybą. 

Pasisakė Savivaldybės tarybos nariai Marijus Kaktys, Adomas Zamulskis. 

Savivaldybės tarybos narys Česlovas Kerpauskas pasisakė ir tikslinosi dėl Savivaldybės 

prisidėjimo ir viešųjų pirkimų. 

Algirdas Pečiulis, pasibaigus klausimams ir pasisakymams, pasitikslino, ar Savivaldybės 

tarybos nariai sutinka sprendimo projektui pritarti bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-51 pridedamas). 

 

Kadangi prieš Savivaldybės tarybos posėdį Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas ir 

Julius Nekrašas buvo pareiškę nusišalinimą nuo 16 klausimo svarstymo ir jų nusišalinimui bendru 
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sutarimu buvo pritarta, tai jie ištraukė balsavimo korteles ir išėjo iš posėdžių salės.   

 

16. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto 

„Sveikatos centro sudėtyje teikiamų sveikatos priežiūros paslaugų infrastruktūros modernizavimas 

Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. Taip pat paminėjo, kad Komitete buvo diskutuota dėl Plungės 

ligoninei (toliau – Ligoninė) tenkančios dalies ir išreikštas noras, kad vis dėlto dalis lėšų pasiektų 

Ligoninės Skubios pagalbos skyriaus statybą, jo įrengimą.  

1. Ramūnas Lydis tikslinosi dėl sprendimo projekte nurodyto 3 punkto „padengti partneriui 

VšĮ Plungės ligoninei tenkančią netinkamų finansuoti, tačiau šiam Projektui įgyvendinti būtinų 

išlaidų dalį ir tinkamų išlaidų dalį, kurios nepadengia Projekto finansavimas”, siūlė jį išbraukti. 

Toma Rupeikė pateikė argumentuotą atsakymą, nurodydama, kad yra numatytas 

kompensavimo mechanizmas ir akcentavo, kad šio punkto negalima išbraukti iš sprendimo 

projekto. 

Sprendimas ir protokolinis sprendimas priimti bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-52 pridedamas). 

2. Įpareigoti Plungės ligoninei skirtų lėšų dalį iš Plungės rajono savivaldybės 

administracijos projekto „Sveikatos centro sudėtyje teikiamų sveikatos priežiūros paslaugų 

infrastruktūros modernizavimas Plungės rajono savivaldybėje“ skirti Plungės ligoninės Skubios 

pagalbos skyriaus statybai, jo įrengimui.  

 

Adomas Zamulskis, Giedrius Ramanauskas, Julius Nekrašas ir Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis sugrįžo į posėdžių salę. 

 

2. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros įrengimo ir jos pritaikymo 

asmenims su negalia darbo grupės siūlymų pristatymas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Infrastruktūros įrengimo ir jos pritaikymo asmenims su negalia 

darbo grupės (toliau – Darbo grupė) narys, trumpai pristatė šios darbo grupės siūlymus dėl Plungės 

rajono savivaldybės infrastruktūros įrengimo ir jos pritaikymo asmenims su negalia, siūlė priimti 

protokolinį sprendimą dėl tolimesnių šių siūlymų įgyvendinimo ir įpareigoti atitinkamas institucijas 

šiuos siūlymus įgyvendinti. 

Jurgita Latakienė prašė pakeisti siūlymuose nurodytą prioritetinį sąrašą, nustatant Stalgėnų 

kultūros centro pastatui aukštesnį prioritetą.  

Tadas Šetkauskis pritarė šiam Jurgitos Latakienės siūlymui. 

Pasisakė Vida Bondauskienė, atkreipdama dėmesį, kad siūlymuose neteisingai nurodyti kai 

kurių ugdymo įstaigų pavadinimai bei teiravosi, kodėl sąraše nėra įtraukta Plungės Mykolo 

Oginskio meno mokykla. 

Tadas Šetkauskis nurodė, kad ši ugdymo įstaiga jau turi įsigijusi asmenims su negalia 

pritaikytą kopiklį, todėl ji ir nebuvo įtraukta į sąrašą.  

Taip pat Vida Bondauskienė atkreipė dėmesį dėl Plungės „Saulės“ gimnazijos pritaikymo 

asmenims su negalia ir stebėjosi, kad pateiktuose siūlymuose yra nurodyta, jog, nesant galimybės 

šios ugdymo įstaigos pritaikyti, ją perkelti į kitas patalpas, todėl domėjosi, ar yra svarstyta, į kokias 

patalpas planuojama perkelti Plungės „Saulės“ gimnaziją. 

Tadas Šetkauskis pateikė atsakymą. 

Tomas Mašeckis atkreipė dėmesį dėl Žlibinų seniūnijos patalpų pritaikymo negalią 

turintiems asmenims. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

Ramūnas Lydis pateikė siūlymą dėl infrastruktūros pritaikymo ne tik fizinę negalią 

turintiems asmenims, bet ir regėjimo negalią turintiems asmenims. 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl lėšų, reikalingų siekiant įgyvendinti šiuos Darbo grupės 
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pateiktus siūlymus. 

Tadas Šetkauskis atsakydamas nurodė, kad Darbo grupė diskutavo šiuo klausimu dėl lėšų, 

tačiau vis dėlto nusprendė taip neišsiplėsti, nes tai būtų užėmę gana daug laiko, o lėšų poreikis yra 

nuolat kintantis, todėl yra padaryta tik įstaigų pritaikymo asmenims su negalia analizė, o lėšų 

poreikį ir sąmatas nurodys tos institucijos, kurios šiuos siūlymus turės įgyvendinti. 

Pasisakė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Adomas Zamulskis pasisakė dėl Jurgitos Latakienės pasiūlymo dėl Stalgėnų kultūros centro 

pastato pritaikymo negalią turintiems asmenims, domėdamasis, ar Jurgita Latakienė priklauso 

Stalgėnų bendruomenei.  

Protokoliniam sprendimui dėl Darbo grupės pateiktų siūlymų ir atitinkamų institucijų 

įpareigojimo šiuos siūlymus įgyvendinti pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama).  

2. Pritarti Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros įrengimo ir jos pritaikymo asmenims 

su negalia darbo grupės pateiktiems siūlymams (medžiaga pridedama) ir įpareigoti atitinkamas 

institucijas šiuos siūlymus įgyvendinti.  

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo 

Nr. T1-145 „Dėl Socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas, jog 

nurodytas teisės aktas siūlomas pripažinti netekusiu galios dėl pasikeitusio teisinio reglamentavimo, 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-53 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2006 m. lapkričio 9 d. sprendimo 

Nr. T1-10-238 „Dėl Plungės rajono socialinių paslaugų poreikio asmeniui (šeimai) nustatymo ir 

skyrimo tvarkos aprašo ir mokėjimo už socialines paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pripažinimas netekusiu galios.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas, jog 

nurodytas teisės aktas siūlomas pripažinti netekusiu galios dėl pasikeitusio teisinio reglamentavimo, 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-54 pridedamas). 

 

Kadangi prieš Savivaldybės tarybos posėdį Giedrius Ramanauskas buvo pareiškęs 

nusišalinimą nuo 12 klausimo svarstymo ir jo nusišalinimui bendru sutarimu buvo pritarta, tai jis 

ištraukė balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės.   

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-22 „Dėl VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės vidaus valdymo struktūros patvirtinimo“ 

pakeitimas.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-55 pridedamas). 

 

Giedrius Ramanauskas sugrįžo į posėdžių salę. 
 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės skaidrios asmens sveikatos priežiūros 

įstaigos vardo suteikimo tvarkos aprašo patvirtinimas.  
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Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-56 pridedamas). 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. 

T1-130 „Dėl Plungės rajono jaunimo vasaros užimtumo ir integracijos į darbo rinką programos 

patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, išsamiai 

pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-57 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Švietimo tarybos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esminius nuostatų 

pakeitimus, atstovų skaičių ir jų delegavimą į Švietimo tarybą, siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis dėl operatyvesnio ir sklandesnio Švietimo tarybos 

sudarymo, pasiūlė Savivaldybės tarybos nariams iškart iš Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

narių deleguoti du atstovus į Švietimo tarybą ir dėl šių atstovų delegavimo priimti protokolinį 

sprendimą. Tuo pačiu Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė į Švietimo tarybą deleguoti 

Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininką Audrių Misiūną bei paprašė opozicijos pasiūlyti jų 

atstovą. 

Mindaugas Kaunas domėjosi, kodėl būtent nuspręsta atstovus deleguoti iš Švietimo, 

kultūros ir sporto komiteto narių, o ne iš visos Savivaldybės tarybos. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad nebegalima kvestionuoti 

sprendimui, kuriam jau yra pritarta. 

Mindaugas Kaunas į Švietimo tarybą pasiūlė deleguoti Vidą Bondauskienę. 

Sprendimas ir protokolinis sprendimas priimti bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-58 pridedamas); 

2. Į Švietimo tarybą deleguoti du Švietimo, kultūros ir sporto komiteto narius: Audrių 

Misiūną (Komiteto pirmininką) ir opozicijos atstovę Vidą Bondauskienę (Komiteto narę). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos kai kurių sprendimų pripažinimas 

netekusiais galios.  
Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas, tai, kad 

sprendimo projektas parengtas dėl teisinio reglamentavimo pasikeitimo ir siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-59 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Sutikimas reorganizuoti biudžetines įstaigas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę bei pasiūlė 

padaryti sprendimo projekto 2.4 papunkčio redakcinio pobūdžio patikslinimą, įrašant žodžius 

„vidurinio ugdymo“, siūlė pritarti tarybos posėdžio metu pasiūlytam patikslintam sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-60 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pakvietė Andriejų Stančiką, Kaimo reikalų komiteto 

pirmininką, pristatyti kitus darbotvarkės klausimus. 
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7. SVARSTYTA. Lietuvos automobilių kelių direkcijos planuojamos kelių su žvyro danga 

asfaltavimo programos asfaltuotinų kelių ruožų su žvyro danga sąrašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė sprendimo 

projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad kol buvo svarstomas šis 

sprendimo projektas, pasikeitė Lietuvos automobilių kelių direkcijos pavadinimas į „Via Lietuva“. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-61 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Sutikimas įsigyti pastatų dalis, esančias Žaliojoje g. 5, Stalgėnų k., 

Plungės r. sav., Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-62 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis priminė, jog dėl galinčio kilti viešųjų ir privačių 

interesų konflikto, nusišalina svarstant kitą, t. y. 9 klausimą, todėl paprašė Algirdo Pečiulio toliau 

pirmininkauti posėdžiui. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis išėjo iš posėdžių salės. 

Algirdas Pečiulis paprašė Andriejaus Stančiko pristatyti kitą, t. y. 9 darbotvarkės klausimą. 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. 

T1-259 „Dėl turto perdavimo valdyti patikėjimo teise“ pakeitimas.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė 

pritarti. 

Algirdas Pečiulis siūlė sprendimo projektui pritarti bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-63 pridedamas). 

 

Tomas Mašeckis teiravosi Andriejaus Stančiko dėl galimybės perskirstyti Kelių priežiūros ir 

plėtros programos (toliau – KPPP) lėšas.  

Andriejus Stančikas pateikė atsakymą ir Kaimo reikalų komiteto svarstymus. 

Savivaldybės meras Audrius Misiūnas pasiūlė Tomui Mašeckiui kitus klausimus pateikti 

posėdžio pabaigoje bei pakvietė Gediminą Stonį, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininką, 

pristatyti kitus darbotvarkės klausimus. 

 

17. SVARSTYTA. Negyvenamosios patalpos dalies suteikimas panaudos teise viešajai 

įstaigai „Plačiajuostis internetas“.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-64 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Turto perdavimas valdyti patikėjimo teise.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-65 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Buveinės registracijos adreso UAB „Kontrus“ suteikimas.  
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Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-66 pridedamas). 

 

Kadangi prieš Savivaldybės tarybos posėdį Jurgita Latakienė ir Vida Bondauskienė buvo 

pareiškusios nusišalinimą nuo 20 klausimo svarstymo ir jų nusišalinimui bendru sutarimu buvo 

pritarta, tai jos ištraukė balsavimo korteles ir išėjo iš posėdžių salės.   
 

20. SVARSTYTA. Buveinės registracijos adreso Plungės moterų politikių klubui „Žemaitės“ 

suteikimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-67 pridedamas). 

 

Jurgita Latakienė ir Vida Bondauskienė sugrįžo į posėdžių salę. 

 

21. SVARSTYTA. Valstybinių žemės nuomos sutarčių pakeitimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-68 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Pritarimas perleisti žemės sklypo dalies nuomos teisę perleidžiant 

nuosavybės teise priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius statinius žemės sklype, adresu Birutės 

g. 43A, Plungės mieste.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-69 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Pritarimas įkeisti paskesniu įkeitimu žemės sklypo nuomos teisę įkeičiant 

paskesniu įkeitimu nuosavybės teise priklausančius pastatus ir kitus inžinerinius statinius žemės 

sklype Stoties g. 5J, Plungės mieste.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad Savivaldybės taryba 2017 m. buvo jau priėmusi 

sprendimą, kuriuo UAB „Litspringas“ žemės nuomos teisė suteikta ne aukciono būdu su tam 

tikromis sąlygomis, teiravosi, kas yra šio sprendimo projekto iniciatorius ir ar iniciatorius neturėtų 

būti pats UAB „Litspringas“, taip pat teigė, jog kyla ir kitų abejonių dėl šio sprendimo projekto.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė išsamų atsakymą. 

Mindaugas Kaunas vėl teiravosi, ar yra žinoma, kad tame žemės sklype tikrai yra UAB 

„Litspringas“. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, jog tame sklype yra pastatyta gamykla, kuri 

yra UAB „Litspringas“ grupės įmonė. 

Živilė Bieliauskienė, Turto skyriaus vedėja, atkreipė dėmesį, kad yra gautas notarų raštas, 

kuriame yra patvirtinta, jog pastatus, stovinčius sprendimo projekte nurodytu adresu, nuosavybės 

teise valdo UAB „Litspringas“. 

Savivaldybės tarybos narys Rimas Dužinskas taip pat suabejojo, ar neturėtų posėdyje 

dalyvauti UAB „Litspringas“ atstovas, kuris gal pateiktų išsamesnius paaiškinimus. 
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Savivaldybės meras Audrius Klišonis dar kartą atkreipė dėmesį, kad žemė nėra įkeičiama, o 

įkeičiamas tik nekilnojamas turtas su teise turėti nuomos sutartį, o kaip ir buvo kalbėta anksčiau, 

nevykdant regioninės svarbos projekto sąlygų, žemės sutartis gali būti nutraukiama.  

Savivaldybės tarybos narys Robertas Endrikas pasisakė pritardamas Rimui Dužinskui, jog 

posėdyje galėjo dalyvauti UAB „Litspringas“ atstovas, kad nekiltų tiek daug neaiškumų. 

Adomas Zamulskis taip pat pritarė, jog posėdyje galėjo dalyvauti UAB „Litspringas“ 

atstovas ir teiravosi, ar žinoma, kam bus imama paskola. 

Gediminas Stonys pateikė atsakymą. 

Adomas Zamulskis teiravosi, kas bus, jei nebus vykdoma sutartis, kas bus su žeme. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paaiškino, kad nevykdant regioninės svarbos projekto 

sutarties, Savivaldybės taryba priima sprendimą nutraukti nuomos sutartį. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 25 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 17 

tarybos narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys), SUSILAIKĖ – 8 tarybos nariai (Adomas Zamulskis, 

Tomas Mašeckis, Rimas Dužinskas, Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Vida Bondauskienė, 

Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas).   

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-70 pridedamas). 

 

Adomas Zamulskis pasisakė, jog gerai būtų, kad svarstant panašius klausimus Savivaldybės 

tarybos posėdyje ar komitetuose dalyvautų ir suinteresuoti asmenys. 

 

24. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 6877/0008:186, unikalus Nr. 

4400-6160-9569, esančio Žemaičių Kalvarijos miestelyje, Žemaičių Kalvarijos seniūnijoje, Plungės 

rajono savivaldybėje, nuoma be aukciono.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-71 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčio dalies 

kompensacijos mokėjimo ir permokėtos kompensacijos grąžinimo Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-72 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės valdomų bendrovių pasiektų veiklos tikslų 

atitikties nustatytiems veiklos tikslams vertinimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

 

Adomas Zamulskis atkreipė dėmesį į Gedimino Stonio ir Administracijos patarėjo Arūno 

Tamošausko pasakymą, jog šiuo aprašu siekiama suteikti daugiau laisvės ir savarankiškumo 

valdyboms, taip pat teiravosi, kas, t. y., kokie asmenys dabar sudarys Lūkesčių raštus, ar tarybos 

nariai galės susipažinti su šiais Lūkesčių raštais. 
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Arūnas Tamošauskas paaiškino, kad Lūkesčių raštai yra vieši ir su jais visi asmenys turės 

galimybę susipažinti. Taip pat kalbėdamas apie pasiūlymus sudarant Lūkesčių raštus, paaiškino, kad 

visi gali teikti šiuos pasiūlymus.  

Mindaugas Kaunas domėjosi dėl apraše nurodyto termino „veiklos strateginis planas“, nors 

teisės aktuose yra nurodoma, kad turi būti „veiklos strategija“ bei tikslinosi, ar įmonė dabar turės 

rengti du dokumentus. 

Arūnas Tamošauskas paaiškino, kad nurodytas terminas visiškai nekeičia esmės, nes veiklos 

strategiją galima vadinti keliais terminais, o bus tik vienas ir tas pats dokumentas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-73 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės teritorijos bendrojo plano keitimo 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, nurodydamas, kad šis planas jau buvo svarstytas ir komitetuose ir pristatytas 

visuomenei, siūlė pritarti. 

Andriejus Stančikas pasiūlė į sprendimo projektą įrašyti jo įsigaliojimo datą, t. y. nurodyti, 

kad sprendimas įsigalioja nuo 2024 m. gegužės 1 d. bei pateikė paaiškinimą, kad šis patikslinimas 

siūlomas atsižvelgiant į vieno ūkininko prašymą.   

Andriejaus Stančiko pasiūlymą plačiau pakomentavo Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Mindaugas Kaunas suabejojo dėl tokio pasiūlymo bei paprašė posėdyje prisijungti prie 

duomenų sistemos ir parodyti, kokie Plungės rajono savivaldybės teritorijos bendrojo plano 

pakeitimai padaryti. 

Laura Baumilė, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus patarėja, pademonstravo visą 

prisijungimo procesą ir parodė Plungės rajono savivaldybės teritorijos bendrąjį planą.  

Dėl Andriejaus Stančiko pasiūlymo nustatyti sprendimo įsigaliojimo terminą pasisakė 

Adomas Zamulskis ir Giedrius Ramanauskas. 

Robertas Endrikas prašė Tomo Jocio, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo, 

pasisakyti dėl bendrojo plano. 

Tomas Jocys akcentavo, jog yra patenkintas rezultatu dėl bendrojo plano. 

Algirdas Pečiulis pritarė dėl sprendimo įsigaliojimo termino nurodymo sprendime. Jam 

paantrino ir Marijus Kaktys. 

Adomas Zamulskis domėjosi ir klausė Tomo Jocio, kokie procesai vyks toje teritorijoje, dėl 

kurios ūkininkas kreipėsi, prašydamas nustatyti svarstomo sprendimo įsigaliojimo datą.  

Pasisakė Adomas Zamulskis ir Robertas Endrikas. 

Patikslintas sprendimas su įrašyta sprendimo įsigaliojimo nuo 2024 m. gegužės 1 d. data 

priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-74 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Gatvės geografinių charakteristikų keitimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas esmę. 
Siūlė šiam sprendimo projektui pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-75 pridedamas). 

 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl kitų gatvių geografinių charakteristikų. 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės sprendimų dėl sandoriu nustatomų servitutų 

patikėjimo teise valdomuose valstybinės žemės sklypuose nustatymo priėmimo taisyklių 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-76 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Įgaliojimas dalyvauti nustatant žemės sklypų kadastro duomenis bei 

kadastro duomenų registravimo Registrų centre.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-77 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės sutikimų statyti įvairius statinius ir įrengti 

įrenginius valstybinėje žemėje (pvz., hidrotechnikos statinius, kitus inžinerinius statinius ir kt.) 

išdavimo taisyklių patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-78 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės geležinkelio stoties privažiavimo kelio Nr. 17 kapitalinio 

remonto darbų vertės perdavimas AB „LTG Infra“.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-79 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos Plungės rajono savivaldybei 2024 

m. skirtų lėšų paskirstymas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-80 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 10 d. sprendimo 

Nr. T1-23 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Plungės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-81 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. Turto perdavimas valdyti patikėjimo teise Plungės lopšeliui-darželiui 

„Raudonkepuraitė“. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-82 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Ilgalaikės paskolos paėmimas ir panaudojimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę, siūlė pritarti. 

Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus teiravosi dėl palūkanų.  
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Daiva Mažeikienė, Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, atsakė į Liudo Skieraus pateiktą 

klausimą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-83 pridedamas). 

 

37. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos 

lėšų panaudojimo 2024 metų plano patvirtinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę, 

siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl autobusų stotelių. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-84 pridedamas). 

 

38. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo 

Nr. T1-51 „Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ 

pripažinimas netekusiu galios.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę, 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-85 pridedamas). 

 

39. SVARSTYTA. Savivaldybės būsto pardavimas.   

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-86 pridedamas). 

 

40. SVARSTYTA. Biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto 

arenoje (baseine) teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jog yra 

parengti du šio sprendimo projektai, tai yra vienas, kuriam pritarė Švietimo, kultūros ir sporto 

komitetas, ir kitas, patikslintas Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto, kuriame 

diferencijuojamos nuolaidos fiziniams ir juridiniams asmenims, įsigijusiems vienu metu 

(mokėjimu) baseino paslaugas (abonementus, dovanų kuponus, vienkartinius bilietus). Algirdas 

Pečiulis siūlė pritarti alternatyviam Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pasiūlytam 

sprendimo projektui. 

Alternatyvus sprendimas, pasiūlytas Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto, priimtas 

bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-87 pridedamas). 

 

41. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-185 „Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-88 pridedamas). 

 

42. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-48 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

pakeitimas.  
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Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-89 pridedamas). 

 

43. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę ir 

siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-90 pridedamas). 

 

44. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2023 metų 

ataskaitų rinkinio patvirtinimas.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę 

ir siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-91 pridedamas). 

Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė, pasisakė ir visiems padėkojo už bendrą 

darbą.  

 

45. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Tomas Mašeckis pasisakė apie Kaimo reikalų komitete seniūnų išsakytas problemas bei 

lūkesčius ir apgailestavo, kad dėl išsakytų problemų jokie veiksmai neatliekami, todėl pasiūlė 

priimti atitinkamus sprendimus ir pradėti spręsti išsakytas seniūnų problemas.  

Andriejus Stančikas, atsakydamas į Tomo Mašeckio pasiūlymus, atkreipė dėmesį, kad 

seniūnų problemos yra žinomos ir bus sprendžiamos, tam tikrais klausimais yra priimti 

protokoliniai sprendimai, o atsiradus papildomoms lėšoms, seniūnijoms tikrai bus suteikta pagalba. 

Dėl išsakytų pastebėjimų pasisakė ir Savivaldybės meras Audrius Klišonis, atkreipdamas 

Kaimo reikalų komiteto narių dėmesį ir prašydamas įsivertinti ir gauti grįžtamąjį ryšį iš seniūnijų, 

kurioms finansiškai buvo padėta praėjusiais metais įsigyjant techniką ir kt.  

Taip pat meras pasidžiaugė organizuojamais susirinkimais su seniūnaičiais. 

Rimas Dužinskas klausė Administracijos direktoriaus dėl irklavimo bazės ir sporto salės 

statybų, pastebėdamas, jog sunkiasvorė technika į statomus objektus važiuoja per trinkelėmis 

išklotus takus, ir klausė, ar bus atstatyti sugadinti takai. 

Administracijos direktorius Dalius Pečiulis, atsakydamas nurodė, kad situacija dėl technikos 

važinėjimo trinkelėmis išklotais takais yra žinoma ir Rangovas yra gavęs įspėjimą, šiuo metu 

statybų vieta aptverta, o darbus pagal grafiką yra planuojama baigti šiemet.  

Robertas Endrikas pasisakė dėl Telšių gatvėje, Plungės mieste, esančio karjero, į kurį 

vežamas gruntas iš kitų gatvių, ir pasiūlė tam, kas suvežė į karjerą gruntą, išlyginti jį, o likusią dalį 

karjero pasiūlė talkos metu apsodinti medeliais. 

Dalius Pečiulis pažadėjo išsiaiškinti šią situaciją. 

Tomas Mašeckis paprašė Administracijos direktoriaus plačiau pakomentuoti situaciją dėl 

Plungės rajono ir miesto gatvių, įvardijant labiausiai nesutvarkytas gatves, taip pat domėjosi 

situacija dėl Stonaičiuose esančios perlaidos. 

Dalius Pečiulis nurodė, kad ieško būdų spręsti problemą dėl minimos perlaidos, taip pat dėl 

Plungės miesto Sukilėlių gatvės, o dėl rajono gatvių patikslino, kad yra laukiama informacijos iš 

seniūnų, kurie turi pateikti duomenis apie kelius, kuriems labiausiai reikia remonto. 

Adomas Zamulskis domėjosi situacija tarp Žaltakalnio gatvės, Plungės mieste ir „Viados“ 

degalinės esančių garažų teritorijos, kuri nėra tvarkoma. Taip pat pasiteiravo, ar būtų galimybė 

Savivaldybės tarybos nariams susipažinti su teismo išvada dėl Universalios sporto salės, taip pat 
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prašė pakomentuoti dėl automobilių stovėjimo vietų tvarkos, kuri yra rengiama ir ją ruošiamasi 

pristatyti visuomenei, bei paprašė, kad visuomenei būtų pateikta ir pati tvarka. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pritarė Adomui Zamulskiui dėl netvarkos, esančios 

prie jo nurodytų garažų. Taip pat paminėjo, kad teismo nutartį bus galima persiųsti susipažinimui 

Savivaldybės tarybos nariams. Audrius Klišonis taip pat pritarė Adomo Zamulskio pasiūlymui 

supažindinti visuomenę su automobilių stovėjimų vietų nustatymo parengta tvarka, sprendimo 

projektu. 

Audrius Misiūnas Savivaldybės tarybos nariams pasiūlė suorganizuoti talką mieste. 

Meras kalbėjo apie planuojamas vykdyti talkas, medelių sodinimą. 

Liudas Skierus priminė, kad prieš formuojant biudžetą buvo kalbėta apie tai, jog teritorijos, 

esančios prie Plungės ligoninės, Sporto komplekso ir renovuojamo Specialiojo ugdymo centro, 

tvarkymą ir priežiūrą perduoti Plungės miesto seniūnijai.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis nurodė, jog kol vyksta statybos darbai prie dviejų iš 

nurodytų objektų, nesutvarkytos teritorijos nėra kam perduoti ir atkreipė dėmesį, kad dėl Plungės 

ligoninės Skubios pagalbos skyriaus remonto šiuo metu vyksta konkursas ir prasidės statyba, todėl į 

šią teritoriją irgi važinės technika ir teritorija nebus perduota Plungės miesto seniūnijai. 

Apibendrindamas meras informavo, kad kol ši teritorija nėra sutvarkyta, tol jos perdavimas nebus 

vykdomas. 

Giedrius Ramanauskas pritarė Liudui Skierui ir papildomai atkreipė dėmesį į keliuko, 

vedančio į Plungės ligoninę, būklę, kuri, pasak jo, tikrai nėra tinkama, juolab, kad greitu metu 

prasidės ir statybos darbai, tai baiminosi, kad šiuo keliuku gali nebepravažiuoti ir greitosios 

medicinos pagalbos automobiliai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis dar kartą pakartojo, kad kol bus vykdomi statybos 

darbai, tol nurodytas keliukas nebus remontuojamas, kadangi taip būtų neefektyviai švaistomos 

lėšos, taip pat atkreipė dėmesį, kad geriausiu atveju bus galima išlyginti duobes. 

Liudas Skierus pasisakė apie tai, kad, pasak jo, statyba apims tik kokius 5 proc. teritorijos, o 

didžioji dalis teritorijos nebus tvarkoma. 

Mindaugas Kaunas pasisakė apie vietų trūkumą vaikams Plungės rajono savivaldybės 

lopšeliuose-darželiuose bei dėl socialinių būstų trūkumo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis visiems padėkojo už darniai praėjusį Savivaldybės 

tarybos posėdį. 

 

Savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 28 d. posėdyje viso pateikta nagrinėti 45 klausimai, iš jų 

3 klausimai informacinio pobūdžio, aptarimai, 42 – sprendimų projektai (iš jų priimtas 1 

alternatyvus sprendimas), iš kurių bendru sutarimu priimtas 41 sprendimas, 1 sprendimas priimtas 

po vykusio balsavimo.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 10 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2024-03-28  

 

Anastasija Bojog                     - Savivaldybės mero patarėja, 

Audrius Klišonis                      - Savivaldybės meras, 

Daiva Zablockienė                   - Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktorė, 

Aistė Jakočiūnė                      - Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro visuomenės 

sveikatos stebėsenos specialistė, 

Daiva Mažeikienė                    - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Dalius Pečiulis                         - Savivaldybės administracijos direktorius, 

Danutė Jarašiūnienė                 - savivaldybės kontrolierė, 

Gintaras Ramonas                    - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistas, 

Gintautas Rimeikis                   - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Ingrida Stanienė                     - l. e. Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotojo 

pareigas, 

Irma Kvizikevičienė                 - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Irmantė Kurmienė                    - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Jolanta Puidokienė                   - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Kristina Karalienė                   - Socialinės paramos sklyriaus vyr. specialistė, 

Lina Liūnienė                            - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Linas Rimeikis                          - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas, 

Odeta Petkuvienė                     - Vietos ūkio skyriaus vedėja, 

Oresta Gerulskienė                   - savivaldybės gydytoja, 

Remigijus Ačas                         - Informacinių technologijų skyriaus vedėjas, 

Tomas Jocys                             - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Laura Baumilė                          - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus patarėja, 

Vytautas Tumas                         - Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė                    - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Toma Rupeikė                           - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Živilė Bieliauskienė                  - Turto skyriaus vedėja, 

Žydrūnas Purauskis                   - Savivaldybės vicemeras. 

 

____________________________ 


